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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Varga Dániel elnök, Bakonyi Klára Zita bizottsági tag, Hunya Péter 
Lőrinc bizottsági tag, Kóródy Péter bizottsági tag, Marschall Máté bizottsági tag, Németh Bence 
bizottsági tag, Remenyik Ildikó bizottsági tag

További jelenlévők: dr. Sándor Péterné képviselő, Légárné Gulyás Rita irodavezető, Tatár Enikő 
kabinetvezető, Volosin Katalin csoportvezető, dr. Magyar Aletta jogi referens

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

14:03 óra

Az ülés vége: 14:10 óra

I egyzőkö nywezető: Péterfi Annamária

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta, és megállapította, hogy a 
bizottság hét fővel határozatképes. Az ülés kezdetéig Kovács László György és dr. Patthy Szabolcs 
képviselő urak jelezték, hogy nem tudnak részt venni az ülésen. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére 
felkérte Remenyik Ildikó képviselő asszonyt.
Javasolta, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat cseréljék meg, és elsőként a nyilvános ülés 
napirendi pontját tárgyalják meg az egyszerűbb adminisztráció miatt, utána pedig folytassák a zárt ülés 
napirendi pontjaival.
Kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a fentiekkel módosított napirendi javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
112022. fi. 10.1 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2022. január 10-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. Egyebek

Zárt ülésen:

1. A Huculka M&G Kft. közterület-használat iránti kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

2. A Rollin Technologies Kft. közterület-használat iránti kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök
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1. Egyebek

Varga Dániel, elnök: a 2021 december 6-i bizottsági ülésen elfogadtak egy határozatot arról, hogy pilot 
jelleggel használt étolajgyűjtő automatákat telepítenek a kerület területén, azonban erről a határozatról 
még nem értesült a vállalkozó, aki ezáltal nem tudta megkezdeni az automaták beszerzését, illetve 
azoknak a kivitelezését. Arra kéri a hivatal munkatársait, hogy ezt a jelzést az érintett félnek tegyék meg 
a közeljövőben.
Az átláthatósági rendeletnek való megfelelés érdekében a következő bizottsági üléstől kezdődően a 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság üléseit is közvetítik, tehát mindenki számára elérhető 
és visszakereshető lesz. Ez olyan technikai változást fog eredményezni a bizottság tagjainak, hogy a 
képviselőkhöz hasonlóan mindenkinek fix helye lesz az ülésteremben, és a szavazógép is működni fog, 
ki és be kell majd jelentkezni, tehát mindenkinek majd ugyanazon a helyen kell ülnie. A hely beosztást 
a hivatal illetékes kollégái el fogják végezni, de ha valakinek esetleg ezirányú kérése van, hogy ki mellett 
szeretne ülni, akkor azt jelezze vagy felé, vagy a hivatal illetékes kollégáinak.

dr. Sándor Péterné, képviselő: a testületi ülés utolsó napirendi pontja a Szentháromság tér 3. szám 
alatti épület bontása. Kérdezi, hogy ezt a bizottság most miért nem tárgyalja meg.

Varga Dániel, elnök: a kérdésére pontos választ nem tud adni, mert nem tudja az okát. A testületi ülésen 
ezt meg fogják tudni majd vitatni. Nagyon szívesen látta volna, ha itt van a kérdés, de nem került a 
bizottság elé benyújtásra, erre javaslatot nem kapott.

dr. Sándor Péterné. képviselő: kérdezi, hogy lehet-e tudni, hogy ki írta ezt az előterjesztést. A múlt évben 
kaptak ajándékba polgármester asszonytól egy előjegyzési naptárt, aminek nagyon nagy hasznát 
vették, és abban rengeteg régi vári fotó található, aminek külön örült. Az egyik legelső fotó erről az 
épületről készült, aminek most ahelyett, hogy örülnének, hogy újjáépül, giccsként van nyilvántartva, és 
nagy öröm lenne, ha maradhatna ez a Burg Hotel, és nem kellene visszaállítani azt a giccset, ami tavaly 
még az ajándékukban elsőként szerepelt egy nagyon szép fotón.

Varga Dániel, elnök: ha jól rémlik számára, az előterjesztő polgármester asszony, tehát ezt a kérdést 
neki kell feltenni. Nem tudja, hogy ki írta az előterjesztést, de úgy gondolja, hogy a hivatal illetékes 
kollégái készítették.
Az előterjesztés tartalmi részéről azt gondolja, hogy az épületnek a bontása, illetve az újjá építendő 
épület erőteljesen megosztja nemcsak a magyar politikumot, de a magyar építész szakmai közeget is. 
Több építésszakmai szervezet is kiállt amellett, hogy a jelen épület a jelen formában maradjon meg, 
illetve kerüljön felújításra, mert abban vita senki között nincs, hogy elég romos állapotban van az 
érintett ingatlan. Véleménye szerint ez egy összetett kérdés ilyen szempontból, ez a vita már lassan egy 
éve a nyilvánosság előtt is zajlik, rendszeresen cikkeznek róla. Nem mindenki építész, nem tudja, hogy 
hogyan kellene a vári közösséget ebbe még jobban bevonni. A képviselő-testület ezt a kérdést tárgyalni 
fogja, a kérdésről dönteni fog. Azt gondolja, hogy azért nincs a bizottság előtt ez a javaslat, mert a 
vonatkozó rendeletük szerint - ami a helyi védetté nyilvánítás szabályozását tartalmazza -, kétszintű a 
helyi védetté nyilvánítás. Ez azt jelenti, hogy van egy fővárosi szint, tehát a Fővárosi Önkormányzat 
dönthet a kérdésben, hogy védetté nyilvánítja-e vagy sem, illetve van egy helyi szint, melyről a bizottság 
dönt és illetékes. Mivel ez a kérdés fővárosi szintű, ami egy magasabb fokú szerv, ezért az 
önkormányzat a kérdésben jelen esetben nem tud dönteni. Ezért gondolja, hogy a kérdést a 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság nem tárgyalja. Arra kéri képviselő asszonyt a további 
kérdéseit a témában polgármester asszony felé intézte, hiszen ő az előterjesztő.
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További kérdés, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Varga Dániel 
elnök

L/
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